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Ishøj Fælleselevråd

Referat af mødet onsdag den 16. december kl. 13 - 15 på Vibeholmskolen
(mødet holdes på inspektørens kontor)

Kære medlemmer af Ishøj Fælleselevråd

Dagsordenen var:

1 Netværksmødet i Odense: Hvad lærte I? Fik I nogen ideer med hjem? Er der 
nogen af dem, som vi skal arbejde videre med? Vi afsætter 30 minutter til dette 
punkt.

Der var enighed om, at det var en god tur til Odense. Det var godt, at træffe andre 
fælleselevråd og høre om, hvad de arbejder med. Bl.a. lærte vi om, at det er vigtigt at 
Fælleselevrådet kommer ud på skolerne og bliver kendt. Og vi lærte, at vi også skal 
tænke på, at Fælleselevrådet får nogle oplevelser, f.eks. ture, som kan styrke 
sammenholdet i Fælleselevrådet.

2 Anti-mobning: Formålet med dette punkt er, at I får lagt en plan for arbejdet mod 
mobning og måske får lavet nogle arbejdsgrupper.
Hvad har I talt om på skolerne? Hvad er vores plan? Hvilke arbejdsgrupper skal I 
lave?
Jeg har bedt Rasmus (DSE) om at stå for dette punkt. Vi afsætter en time til 
punktet.

Fælleselevrådet besluttede, at der afholdes et udvidet møde mandag den 1. 
februar kl. 10.00 til 15.00 på Vibeholmskolen. Rasmus Bendix (DSE) 
deltager. Formålet er dels at lære mere om hvad man kan og må i Fælleselevrådet, 
dels at få lavet en plan for arbejdet med anti-mobning, som kan begynde i næste 
skoleår. (Derfor aflyses det møde, der var planlagt torsdag den. 21. 
januar.)

Vi besluttede at nedsætte er arbejdsgruppe med Fatmagül, Morten, Sarah, Reehan og 
Gülay, som skal arbejde med bl.a. anti-mobning. Arbejdsgruppen skal arbejde 
imellem møderne i Fælleselevrådet. Og de skal være parate til, at arbejdsgruppen 
skal mødes uden for skoletid. Fatmagül og Morten er hovedansvarlige for at få 
arbejdsgruppen i gang.

3 Nyt om Ungebyrådsmødet 2016. Det bliver tirsdag den 15. marts. Jeg vil 
orientere lidt om, hvad I skal forberede jer på. (Vi afsætter 15 minutter til dette 
punkt.)

Der var ikke noget nyt om Ungebyrådsmødet
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4 TV-Ishøj.
TV-Ishøj er meget interesseret i jeres arbejde. Og I kan jo bruge TV_Ishøj til at 
sprede kendskab til fælleselevrådet. Kunne I tænke jer at bruge TV-Ishøj. Optagelse 
på jeres møder? Interviews? Andet? (Vi afsætter 15 minutter til punktet.)

Fælleselevrådet vil gerne fortælle om sit arbejde til TV-Ishøj. 

Ideer fra Odense:
 Arrangementer på tværs af skolerne
 Foredrag om mobning
 Talentshow
 Fester
 Bagedyst
 Hyggeweekend

Ideer om anti-mobning:
 Bruge trivselsmålingerne
 Lave mere dybtgående undersøgelser på hver skole
 Bruge AKT-læreren
 Lave venskabsklasser mellem yngre og ældre elever
 Lave kampagne i kommunen
 Bruge TV-Ishøj
 Begynd i de små klasser
 Få en sjov person til at holde foredrag
 ”Forbillede eller mobbebillede”
 Fælles emneuge i hele kommunen
 Lave video
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